特速集團有限公司,香港聯合交易所 市公司〔股票編號:185〕,成立超過 40年,集團主要業務為旅遊、信用卡及款 待服務。集團計劃在日本收購20間酒店及於 世界各地收購超過100間旅行社。此外更計 劃在海外開設5,000間分社,爲旅客提供全 面優質旅遊服務,網絡遍佈世界各地

集

Xpress Group Limited is a public company listed on the Hong Kong Stock Exchange (Stock Code:185), with a history of over **40** years. The company focuses in travel, credit card and hospitality businesses. The company intends to expand its current portfolio to 20 hotels in Japan and more than 100 travel agencies worldwide. Our vision is to open 5,000 travel stores to customers within our worldwide network.

Global Operation Centres



港運大廈(香港) Island Place Tower (Hong Kong)



Alberni Street (加拿大) (Canada)



Ginza(日本, 東京) (Tokyo, Japan)



新達城(新加坡) Suntec City (Singapore)



(Singapore)

Japan Xpress Hotel & Service **Apartment**





The Hamilton Hotel (日本



Global Travel Group









日本特速旅遊集團有限公司









澳門特速旅遊有限公司





World Travel Stores





















Travel Payment &

Loyalty Cards















萬事達信用卡發卡機構 (member of MasterCard)



















集團品牌及合作伙伴











































